
 
OBEC  VRACLAV 
Zastupitelstvo obce Vraclav 
 
 

Zápis z 1. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva obce Vraclav 
 

konaného dne 14.12.2022 od 19 00 hodin v jídelně restaurace kulturního domu Vraclav 
 
 
Řídící zasedání:  starosta obce 
 

a) Přivítání - vážení členové zastupitelstva obce, vážení občané, dámy a pánové, vítám Vás na 1. 
řádném veřejném zasedání zastupitelstva obce Vraclav. 

 

b) Konstatuji, že dnešní zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení). Členové zastupitelstva obdrželi pozvánky se „Svoláním“ a 
„Informace“ o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu Vraclav 
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 05.12. do 14.12.2022. Současně byla 
informace zveřejněna na elektronické úřední desce. Dále byla informace o konání zasedání 
veřejnosti sdělena hlášením v rozhlase. 

 

c) Podle prezenční listiny je v jednací místnosti přítomno 12 členů zastupitelstva obce. 
 Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
 Omluveni jsou – Jana Brýdlová, Mgr. Ludmila Pilařová, DiS., Mgr. Markéta Schejbalová. 
 
  1) Jmenování zapisovatele a určení ověřovatelů zápisu: 
 

 Zapisovatelkou jednání z dnešního veřejného zasedání jmenuji Hedviku Zerzánovou. 
 

 Za ověřovatele zápisu jsou navrženi: 
 Martin Knil a Mgr. Barbora Procházková. 
 

 Nebyl vznesen žádný protinávrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č. 1:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 21/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav určuje ověřovateli zápisu pana Martina Knila a paní Mgr. Barboru 

Procházkovou. 
 
  2) Schválení programu: 
 

 Návrh programu: 
 

  1) Zpráva o činnosti rady obce 
  2) Zprávy o činnosti výborů zastupitelstva obce 
  3) Zprávy o činnosti komisí rady obce 
  4) Dotace 
  5) Rozpočtové změny a opatření 
  6) Rozpočtové provizorium na rok 2023 
  7) Poplatky 
  8) Obecně závazná vyhláška 
  9) Investiční akce 
10) Různé, diskuse 

 

 Nebyl vznesen žádný doplňující návrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č. 2:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 22/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje navržený program 1. řádného veřejného zasedání.  
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  3) Zpráva o činnosti rady obce 
 

 Přednesl starosta obce. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
  

Hlasování č. 3:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 23/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce. 
 
  4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru 
 

 Přednesl nový předseda kontrolního výboru Oldřich Koblížek. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

Hlasování č. 4:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 24/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti kontrolního výboru. 
 
  5) Zpráva o činnosti finančního výboru 
 

 Finanční výbor se od minulého zasedání zastupitelstva nesešel. 
 

  
  6) Zpráva o činnosti osadního výboru 
 

 Přednesl předseda osadního výboru Martin Knil. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 5:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 25/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti osadního výboru. 
 
  7) Zprávy o činnosti komisí - stavební, životní prostředí, občanských záležitostí, kulturní, sportovní 

a pro historii obce 
 

 Přednesli jednotliví předsedové a zástupci – Bořivoj Pitra, Mgr. Daniel Dvořák, Mgr. Petra 
Podmajerská, Mgr. Pavlína Štanclová, Ing. Zdeněk Tmej, PhDr. Libor Klement, MBA. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

Hlasování č. 6:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 26/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávy o činnosti komisí Rady obce Vraclav. 
 
  8) Dotace 
 

 Obec v uplynulém období obdržela následujících 6 dotací. Zastupitelstvo obce schvaluje jejich 
přijetí. 

 

  a) Účelová dotace z Pardubického kraje - na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany 
JSDHO na rok 2022 na pořízení zásahové obuvi ve výši 20 tisíc Kč  

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

Hlasování č. 7:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 27/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí účelové dotace z Pardubického kraje na požární 

techniku a věcné prostředky požární ochrany JSDHO na rok 2022 na pořízení zásahové obuvi ve 
výši 20 tisíc Kč. 
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  b) Finanční příspěvky na hospodaření v lesích 
 

 Na základě Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 85456/2022 se jedná o 
příspěvek na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 43 500 Kč, 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

Hlasování č. 8:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 28/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančního příspěvku poskytnutého na základě 

Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 85456/2022 na obnovu, zajištění a 
výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 43 500 Kč. 

 

 Na základě Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 89639/2022 se jedná o 
příspěvek na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 132 560 Kč. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 9:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 29/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančního příspěvku poskytnutého na základě 

Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 89639/2022 na obnovu, zajištění a 
výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 132 560 Kč. 
 

Na základě Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 58879/2022 se jedná o 
příspěvek na ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši 27 747 
Kč. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 10:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 30/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančního příspěvku poskytnutého na základě 

Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 58879/2022 na ekologické a k přírodě 
šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši 27 747 Kč. 
 
Na základě Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 62432/2022 se jedná o 
následující příspěvky: 
- na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 86 700 Kč, 
- na ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši 163 440 Kč. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 11:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 31/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí finančních příspěvků poskytnutých na základě 

Rozhodnutí Krajského úřadu Pardubického kraje č.j.: KrÚ 62432/2022: 
- na obnovu, zajištění a výchovu lesních porostů do 40 let věku ve výši 86 700 Kč, 
- na ekologické a k přírodě šetrné technologie při hospodaření v lesích ve výši 163 440 Kč. 
 

c) Dotace z POV na rok 2023 
 V rámci Programu obnovy venkova poskytuje Pardubický kraj ze svých rozpočtových prostředků 

obcím dotaci ve výši cca 100.000,- Kč. Obec Vraclav čerpá tuto dotaci v roce 2022 na akci 
Realizace zpevněných ploch pod kontejnery na odpady, včetně míst pro odkládání bioodpadů. 
Žádost na další rok 2023 musí být podána do konce letošního roku. Na rok 2023 se nabízí na 
doporučení Rady obce realizace opravy a výstavby chodníků v rámci akce Modernizace silnice 
III/30523, Vraclavi.  

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 12:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
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USNESENÍ č. 32/22: 

 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje využití dotace v rámci Programu obnovy venkova v roce 
2023 na akci Opravy a výstavba chodníků v rámci akce Modernizace silnice III/30523, Vraclavi. 

 
  9) Rozpočtové změny a opatření 
 

 Rozpočtové změny a opatření projednává a schvaluje rada obce. Zastupitelstvo obce je bere na 
vědomí. Radě obce byly předloženy ke schválení 2 rozpočtové změny, a to č. 5 a 6. Rada obce 
rozpočtové změny schválila. Kopie rozpočtových změn byly zaslány do sdíleného elektronického 
prostoru a rozdány na stoly k nahlédnutí. 

 Vzhledem k tomu, že během doby jejich vyvěšení na úřední desce nebyl vznesen žádný dotaz na 
kancelář účetní, přejdu k hlasování o vzetí rozpočtových změn na vědomí. 

 

 Hlasování č. 13:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 33/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí rozpočtové změny č. 5 a 6. 
 
 10) Rozpočtové provizorium na rok 2023 
 

 Zastupitelstvo obce Vraclav na prosincových zasedáních schvaluje rozpočtová provizoria na rok 
příští. Navrhuji, abychom se v roce 2023 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2023 opět řídili 
rozpočtovým provizoriem s pravidly, která jsou obsahem návrhu usnesení. 

 

 Nejprve schválíme Rozpočtové provizorium a následně jeho pravidla. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 14:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 34/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Rozpočtové provizorium obce Vraclav na rok 2023. 
 

Hlasování č. 15:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 35/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav stanovuje pravidla Rozpočtového provizoria obce Vraclav na rok 

2023 tak, že do doby schválení rozpočtu zabezpečí obec výdaje na: 
a) chod obce 
b) plnění na základě uzavřených smluvních vztahů vzniklých v minulých letech 
c) splnění povinností z pracovněprávních vztahů 
d) splnění povinností, vyplývajících z právních předpisů - např. vratky dotací v rámci finančního 

vypořádání 
e) řešení havarijních a krizových situací (živelní pohromy atd.) 
f) financování rozpracovaných investičních a neinvestičních akcí 
g) provoz příspěvkových organizací, vč. čtvrtletního příspěvku na základní a mateřskou školu 
 

Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stanou příjmy a 
výdaji rozpočtu obce po jeho schválení. 

 
11) Poplatky 
 

 Starosta informoval přítomné o stanovení místního poplatku pro občany za TKO na rok 2023. 
Jeho výši schvaluje Rada obce a pro příští rok 2023 je stanovena částka 540 Kč/osoba/rok, 
přičemž v letošním roce 2022 byl ve výši 490 Kč. 

 

Starosta informoval přítomné o stanovení poplatku pro podnikatele za užívání obecního systému 
odpadového hospodářství na rok 2023. Jeho výši schvaluje Rada obce a pro příští rok 2023 je 
stanovena částka 2.500 Kč/nádoba/rok, přičemž v letošním roce 2022 byl ve výši 1.470 Kč. 

 

Starosta informoval přítomné o stanovení poplatku za stočné od 1. 1. 2023. Jeho výši také 
schvaluje Rada obce a je stanovena částka 24 Kč/m3, přičemž do letošním roku byl poplatek ve 
výši 20 Kč/m3. 
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12) Obecně závazné vyhlášky 
 

 Naším úkolem je projednat a schválit Obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 3/2022 o 
místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Nová vyhláška zůstává v podstatě 
stejná, mění se výše poplatku na 540 Kč/ osoba/rok a datumy. Návrh vyhlášky byl také uložen do 
sdíleného elektronické prostoru k prostudování. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
  

 Hlasování č. 16:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 36/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 3/2022 o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
 
13) Investiční akce 
 

 Starosta informoval přítomné o připravovaných akcích v roce 2023: 
 - Infrastruktura pro 9 rodinných domů ve Vraclavi – výběrové řízení na veřejnou zakázku p. Špajs, 

 prodej parcel – zprostředkovatel Reality Štorek 
 - Nové sportovní zázemí se šatnami hráčů na fotbalovém hřišti - Rozhodnutí o zamítnutí  

přidělení dotace Národní sportovní agenturou 
- Novostavba Mateřské školy Vraclav – předána projektová dokumentace pro společné povolení, 
 PD uložena v elektronickém prostoru pro zastupitelstvo 
- Modernizace bytu v čp. 113 – probíhá, objevují se vícenáklady zatím ve výši 152 tis. Kč tj. 10 % 

 - Úprava křižovatky na Drahách a oprava komunikace od slamníku k Sedleci – důvod částečné  
odklonění dopravy těžké zemědělské techniky zemědělských firem – hlavně ZEVAS a.s. 

 - Chodníky podél III/30521 a 30522, Sedlec – od autobusové zastávky po náves – probíhá  
projektování včetně osvětlení celé této trasy   

 

  a) Radar na měření rychlostí projíždějících aut obcemi  
Starosta informoval o nabízených podmínkách ORP Vysoké Mýto pronájmu zařízení na měření 
rychlostí (radar) ve 36.600 Kč/měsíčně za prvních 36 měsíců a dalších 60 měsíců za 32 600 
Kč/měsíc. Tyto cenové podmínky nejsou pro Obec Vraclav přijatelné. Z tohoto důvodu starosta 
navrhl přijmout usnesení o odmítnutí této nabídky a uzavření veřejnoprávní smlouvy s ORP 
Vysoké Mýto. 
 

Byly vzneseny následující dotazy a připomínky: napříč členy zastupitelstva obce proběhla diskuse 
jaká jiná řešení by byla možná. Nejvíce členů se přiklonilo k řešení se sdíleným měřícím zařízením 
mezi obcemi, jako například funguje na Litomyšlsku. Starosta obce bude dále jednat o 
možnostech měření rychlosti s ORP V.M.  
 

 Hlasování č. 17:   11 hlasů „pro“ 
      1 se zdržel   Schváleno. 
 

 USNESENÍ č. 37/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav neschvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o nájmu a provozu 

zařízení na měření rychlosti projíždějících vozidel za navržených podmínek ORP Vysoké Mýto. 
 

 

  b) Modernizace silnice III/30523, Vraclav 
Jak jsme již informovali na červnovém zasedání zastupitelstva plánuje Pardubický kraj v příštím 
roce modernizovat průtah celou obcí. Modernizace zahrnovala 5 stavebních objektů: 

 SO 121 – kompletní rekonstrukce silnice 
 SO 134 – chodníky a zpevněné plochy rekonstrukce silnice 
 SO 181 – přechodné dopravní značení 
 SO 301 – dešťová kanalizace 
 SO 451 – chráničky pro sdělovací sítě 
 Proběhly dvě změny: Doplnění stavebního objektu SO 431 – Veřejné osvětlení a místní rozhlas a 

přejmenování SO 301 na Jednotnou kanalizaci. 
 Tyto změny, jsou předmětem dodatku č. 1 ke Smlouvě o spolupráci s Pardubickým krajem. 

 

Nebyl vznesen žádný dotaz. 
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Hlasování č. 18:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 

 

 USNESENÍ č. 38/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci ev. č. 

ODSH/22/23330/1 mezi Obcí Vraclav a Pardubickým krajem o právech a povinnostech při 
realizaci akce Modernizace silnice III/30523, Vraclav. 

 
  c) Zajištění snížení energetické náročnosti obecních budov 
 Z důvodu velkého počtu vyhlašovaných nových dotačních titulů na realizace různých technických 

řešení s cílem minimalizovat energetickou náročnost obecních budov a zařízení a zvýšení 
energetické soběstačnosti obce a v souladu s přijatým Střednědobým komunitním plánem je 
třeba schválit investiční záměr obce k přípravě realizací těchto řešení. 

  

Byly vzneseny následující dotazy a připomínky: O. Koblížek – je to výborné načasování k využití 
nabízených příležitostí. 

  

 Hlasování č. 19:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 39/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr přípravy projektů směřujících ke snižování 

energetické náročnosti obecních budov a zvýšení energetické soběstačnosti obce. 
 
14) Různé, diskuse 
 
 Různé 
 

  a) Dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 
 

 Starosta obce informoval přítomné o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření obce za rok 
2022, provedeného finančním odborem Krajského úřadu Pardubického kraje dne 22.11.2022, 
které proběhlo bez závad. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 20:   12 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 40/22: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2022, vč. 

jeho výsledku. 
 

  b) Zřízení Ochranného pásma vodního zdroje – pramen sv. Mikuláš 
 Starosta informoval o zastavení stavebního řízení na domovní ČOV pro novostavbu na pozemku 

nad kostelem sv. Mikuláše. V současné době vrcholí přípravy k podání žádosti o zřízení 
Ochranného pásma vodního zdroje – pramen sv. Mikuláše. Tuto žádost připravuje firma FINGEO, 
Choceň zastoupená odborníkem RNDr. Svatoplukem Šedou. 

 

 Do bodu různé se nikdo nehlásí. 
 Starosta ho ukončuje a otvírá diskuzi. 
 
 Diskuse 
O. Koblížek  - doplnil informace k neserióznímu postupu NSA k žádosti o dotaci na akci Sportovní 

zázemí. 
Zd. Tmej – sportovní komise se bude dál zajímat o možnosti realizace Sportovního zázemí a také i 

nějakého provizorního řešení. 
Zd. Tmej – Chci se zeptat zda je cena parcel za m2 pevně stanovená 
starosta – Ano, ZO schválilo pevnou cenu. U v dnešní době je dle realitního makléře stanovená dobře. 

Chceme ponechat možnost pozemky koupit mladým rodinám a zamezit spekulaci prodejem 
„kdo dá víc“ 

 
20:50 Martin Jílek opustil jednání – odchod na noční směnu 
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D. Dvořák – Je nějaký posun v akci realizace dočišťovacích rybníčků? 
O. Koblížek – Minulý týden měla proběhnout schůzka se dvěma poslanci, kteří se zajímají o životní 

prostředí, ale kvůli počasí byla schůzka zrušena. Záměr je seznámit tyto poslance s tímto 
způsobem čištění odpadních vod a využít jejich vlivu na vyhlašování dotačních titulů týkajících se  
životního prostředí. Bez dotačních financí nejsme schopni toto dílo realizovat. 

starosta – Cílem je jít cestou levného řešení čištění odpadních vod a být šetrný k přírodě. 
K. Škopová – Bylo počítáno i s rybníčkem pod Mikulášem? 
starosta – ano, jsou naplánovány tři místa – Sedlec v dolích, Vraclav za Staňkovou loukou a pod 

Mikulášem za posledním domem. Sedlecké rybníčky jsou nejvíc připravené projekčně, budou na 
našich pozemcích a také jsou nejlevnější. Další budou realizovány až podle toho jaké výsledky 
bude mít akce na Sedleci 

V. Dvořáková – Paušál stočného se bude také měnit? 
H. Zerzánová – Paušál se přepočítá podle nové sazby za m3, ale počet m3 na obyvatele zůstává stejný 
starosta – výběr stočného je pro obecní úřad dost nekomfortní záležitost, je velmi složité a 

nepřehledné která domácnost má platit tento poplatek a která ne. Všechny domy totiž nejsou 
napojeny do kanalizačního řadu, který provozuje obec 

starosta – zmínil se o snaze dotlačit ČEZ na sedlecké návsi k položení elektrického vedení pod zem 
K. Škopová – až se bude opravovat silnice (hlavní tah obcí) bude úplně uzavřená a kudy se bude 

objíždět?  
starosta – zatím není ještě vybraná firma, která bude tuto akci realizovat. Je to akce Pardubického 

kraje, takže naše zásahy budou omezené, nicméně se úplné uzavření nepředpokládá 
V. Dvořáková – Chci se zeptat pana Klementa zda do nové komise budou zapojeni kronikáři 
L. Klement – ano, určitě chci oslovit všechny, kdo má něco společného s historií včetně té novodobé a 

s kronikáři určitě počítám. Také bych chtěl uskutečnit společenskou akci s promítáním nejen 
starých fotografií, ale i ve smyslu „co jsme zažili v letošním roce“ 

V. Dvořáková – upozornila na sdílení radarů mezi obcemi na Litomyšlsku 
starosta – poděkoval za podnět, starosty z některých těchto obcí znám, takže si zjistím informace a 

budu se snažit podobné řešení navrhnout v ORP Vysoké Mýto 
J. Táborský – vyřídil poděkování důchodkyň ze Sedlece za zajištění zachování rozvozu čerstvého 

pečiva pekařstvím ze Včelákova 
 

Starosta poděkoval zastupitelstvu za dobrou práci pro obec v roce 2022. 
 Přání všem k vánočním svátkům a do nového roku. 
  
 
Program jednání byl vyčerpán. 
Starosta ukončil veřejné zasedání. 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno ve 21:30 hodin. 
 
 
 
Zápis vyhotovila: Hedvika Zerzánová   
 
Ověřovatelé zápisu: Martin Knil    
 
   Mgr. Barbora Procházková  
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